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Referat fra styremøte Østfold Skikrets. 
Dato: 18.01.16. kl.18.30 
Sted: Askim 
Referent:        Thor Gjelsvik 
Deltakere:       Kåre Steffensen, Tore Sandem, Annvor Greibesland, Jan Børre Johansen og Thomas 

Myrvang. 
Forfall: Cathrine Winther Johansen og Jan Lexerød.  
 

Nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

01 Merknader til ref. fra forrige møte. 
Ingen merknader 

  

02 Rapport fra grenene. 
Alpint: 
a) Middagsåsen er åpen for trening. 
b) I Kjerringåsen er det stor aktivitet. 
c) KM, som skal arrangeres i Kjerringåsen, er terminfestet.  
d) Jonas Lexerød ble nr. 2 i det første NC-rennet i skicross. 
 
Langrenn: 
a) De første kretsrennene er arrangert. 
b) Jørgen Lippert fra Trøsken vant sprinten i sin klasse under NC på Steinkjer. 
c) Flere Østfoldløpere var blant topp 20 under NC på Steinkjer. 
d) Begge KM arrangementene i helgen var vellykkede. 
 
Hopp: 
a) Første renn i RC-cupen ble arrangert i Midtstuen sammen med NC. Det 

deltok 3 hoppere fra Østfold. Alle løperne fra ØSK, som var med på RC, 
stilte også i kombinert.  

b) KM for 13-16 åringer blir arrangert i Furukollen 31.01.16.  
c) Tomter hoppteam hadde en deltaker i Midstulia. 
d) Alle bakkene i Furukollen er hoppklare.  
e) Karoline Bjerkeli Skatvedt ble nummer to under historiens første COC-renn 

i kombinert for jenter. 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

03 Økonomi. 
Utsettes til neste møte. 

  

04 Søknad om utviklingsmidler fra LK. (Samling Budor) 
LK har søkt om støtte på kr. 10 000.- til Budor samlingen. 
Vedtak: Budor samlingen støttes med kr. 10 000.-.  Pengene tas av 
utviklingsmidlene. 

  



 

 

05 Skipolitisk dokument for 2016-2020. 
Kretsene har fått frist til 10.02.2016 med å komme med høringsinnspill til 
skipolitisk dokument 2016-2020.  Skipolitisk dokument skal vedtas på NSFs ting 
2016.  Det ble gjort en gjennomgang av innsatsområder og målene for krets og 
klubb. 
Vedtak: Styret gir Kåre og Thor fullmakt til lage et svar til NSF. 

 
 
 
 
 
Kåre og Thor 

 
 
 
 
 
10.02. 

06 Høringsmøte om prepareringsmidler i utstyrsordningen 
NIF har arrangert et høringsmøte for å vurdere prøveordningen av tilskudd til 
prepareringsutstyr fra utstyrsordningen. Idrettskretsene og særforbundene var 
invitert til møte.  NSF har bedt skikretsene om å kontakte sin Idrettskrets for å 
forklare viktigheten av at ordningen fortsetter.    
Kåre har vært i kontaktet med ØIK og orientert om viktigheten av at ordningen 
videreføres. ØIK var ikke tilstede på høringen men sendte en tilbakemelding til 
NIF der de støttet vårt synspunkt på at ordningen må videreføres. 

  

07 Møteplan for våren 2016 

 Mandag 14.03 styremøte - Rygge 

 Mandag 18.04 styremøte - Askim 

 Mandag 23.05 vårmøte/ekstraordinært ting – Skansehytta (Askim) 

 Mandag 20.06 styremøte- Rygge (kan bli avlyst hvis det ikke er behov for 
møte). 

  

08 Prioritering av rulleskianlegg 
Fristen for å søke tilskudd til rulleskianlegg fra KUD/NSF var 15.01.2016.  
Kretsene skal innen 31.01.2016 prioritere søknadene i egen krets.  
I Østfold har Moss Skiklubb og Trøsken IL søkt.  Begge søknadene tilfredsstiller 
alle kriterier og begge søkerne er klare til å fullføre anleggene i 2016. 
Moss: 

 Sentrumsnært.  

 Har plan for skiskytter standplass. 
Trøsken: 

 Et sentrum for langrennssporten i Østfold. 

 Klubben har arbeidet med dette anlegget i lang tid. 
 
Etter en grundig diskusjon ble det gjort en prioritering. 
Vedtak:  Et enstemmig styre vedtok å prioritere anlegget i Trøsken foran 
anlegget i Moss.    

  

09 Eventuelt 
a)  Sprint KM – retningslinjer for arrangement  

KM sprinten som ble arrangert på Ørje viser at det er behov for å gå 
igjennom retningslinjene for gjennomføringen av KM sprint. 
Det er foreslått at en gruppe skal se på saken. Gruppen består av leder LK, 
Asle Gudim, Jan Erøy, Per Oppegård Gasmann og Hans Einar Sætra. 
Jan Børre kaller inn gruppen til et møte.  

a)  Innspill på gjennomføring av KM sprint fra leder i Moss Skiklubb. 
Jan Børre sender et svar til Moss ved leder Claus Koren. 

 
 
 
 
 
Jan Børre 
 
 
Jan Børre 

 

 
 
Neste møte: 
Styremøte mandag 14.03.2016 på Rygge.  


